
VACLOVO GIRŽADO PROGIMNAZIJOS TĖVŲ 

KOMITETO POSĖDŽIO PROTOKOLAS 
 

2025-02-26 Nr.2 

Kaišiadorys 

 

Posėdis įvyko: 2025-02-26 

Posėdžio pirmininkas: Raimonda Ikasalaitė-Marcinkevičienė.  

Posėdžio sekretorė: Agnė Čerkauskienė 

Dalyvavo: 24 komiteto nariai. Sąrašas pridedamas. Taip pat dalyvavo Kaišiadorių Vaclovo Giržado 

progimnazijos direktorius Rojus Šadurskas, direktoriaus pavaduotoja ugdymui Aušra Kudrevičienė, 

direktoriaus pavaduotoja ugdymui Rita Žukauskaitė 

 

DARBOTVARKĖ: 

1. Progimnazijos direktoriaus/administracijos klausimai, siūlymai, prašymai, diskusija. 

 Dėl važiuojančiųjų sąrašų ir patikslinimo ar visi vyksta kas užsirašę mokyklos transportu. 

 Rekomendacija dėl maitinimo (direktoriui iš darbo grupės, aptarimui progimnazijos tėvų 

komitete). Maitinimo stebėjimo aptarimas. Alternatyvaus patiekalo pasirinkimas. Arbata. 

Vaikų maisto dėžutės. 

 Kaziuko mugė progimnazijoje (kovo 6 d.). 

 Kiti klausimai. 

2. Dėl Kaišiadorių rajono savivaldybės eismo saugumo komisijos rašto. 

3. Kaišiadorių Vaclovo Giržado tėvų komiteto pirmininko (-ės), pirmininko (-ės) pavaduotojo (-s), 

sekretoriaus (-ės) rinkimai. 

4. Kiti klausimai. 

 

Posėdžio pradžioje, tėvų komiteto pirmininkė Raimonda Ikasalaitė-Marcinkevičienė tarė įžanginį žodį. 

Supažindino su darbotvarke, pristatė posėdžio svečius ir pakvietusi į bendrą, aktyvią diskusiją bei aktualių 

klausimų aptarimą, žodį perdavė progimanazijos direktoriui Rojui Šadurskui. 

 

SVARSTYTA: 

1. Progimnazijos direktoriaus Rojaus Šadursko pokalbis su tėvų komiteto nariais, atsakymai į 

teikiamus klausimus. 

1.1. Tėvų komiteto posėdžio metu, pirmininkė Raimonda Ikasalaitė-Marcinkevičienė paprašė 

progimnazijos direktoriaus Rojaus Šadursko atsakyti į seniau tėvų iškeltą klausimą dėl mokyklinio 

autobusiuko pavėžėjimo: kas gali važiuoti, iš kur gali būti paimami vaikai, išreikštas noras dėl 

mokinių paėmimo iš Ąžuolyno kvartalo. Direktorius atsakė, kad mokykliniu transportu (vykimas 

į ir iš mokyklą(-os)) gali būti tik Kaišiadorių rajono vaikams, kurių gyvenamoji vieta nutolusi nuo 

Progimnazijos daugiau nei 3 km. bei, kad vairuotojai gali imti vaikus tik pagal iš anksto pateiktą 

bei suderintą sąrašą. Tėvai pastebėjo, išsakė savo nuomonė, kad yra vaikų, lankančių 

progimnaziją, kurie važinėja viešuoju transportu, ir vėluoja į pirmas pamokas, dėl autobuso 

nukrypimo nuo tvarkaraščio. Nutarta, kreiptis į SĮ „Kaišiadorių paslausgos“, dėl maršrutinio 

autobuso tvarkaraščio pakeitimo (peržiūrėjimo, patikslinimo). 

1.2. Posėdžio metu išreikštas tiek tėvų, tiek progimnazijos administracijos nuogąstavimas dėl 

sumažėjusio eismo saugumo ties perėja, esančia Paukštininkų g., panaikinus greičio mažinimo 

kalniuką. Direktorius pakomentavo, jog „kalniuko“ išardymas (panaikinimas) nebuvo derintas su 

Progimnazijos administracija bei informavo, jog ketinama kreiptis į atsakingas institucijas dėl 

„kalniuko“ atstatymo ir galimybės įrengti žiedinę sankryžą. 

1.3. Tėvų komiteto narė pasidomėjo dėl galimybės mokykloje taikyti nuobaudas už uniformų 

nedėvėjimą. Problematika yra tarp vyresnių klasių moksleivių, kurie atsisako dėvėti uniformas. 

Vyko diskusija ar galima taikyti priemones mokiniams dėl uniformos nedėvėjimo. Diskusijų metu 

kilo įvairių minčių, tėvų atstovai pasiūlė progimnazijos direktoriui ieškoti ne nuobaudų (tam tikrų 

priemonių), o surasti būdus mokinius motyvuoti per teigiamus skatinimus. 
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1.4. Posėdžio metu pakartotinai iškeltas klausimas dėl platesnio antros užsienio kalbos pasirinkimo 

galimybės. Direktorius informavo, kad ieškomas kompetentingas pedagogas, kuris atlieptų 

progimnazijos lūkesčius. Tikimasi, kad nuo 2025 m rugsėjo 1 d. naujasis pedagogas galėtų pradėti 

dirbti ir moktyti ispanų kalbos. 

1.5. Posėdžio metu dar kartą iškeltas klausimas dėl esamos pradinių klasių mokytojų skyrimo tvarkos, 

t.y. kiekvienam būsimų pirmų klasių mokytojui burtų keliu išsitraukiant vieną klasės komplektą 

(būsimų mokinių sąrašą), koregavimo. Vyko diskusija ar dabartinė tvarka galėtų būti 

koreguojama, ir ar galėtų būti galimybė sąžininga tvarka rinktis pradinių klasių mokytoją. 

Direktorius bei direktoriaus pavaduotoja ugdymui Aušra Kudrevičienė nurodė, kad galimybės 

keisti tvarką yra, jos ir dabar yra pakoreguotos. Po diskusijų, tėvų komiteto pirmininkė pasisakė, 

kad yra numatyta priėmimo komisijos susitikimo data, ir iki jos laukia tėvų pasiūlymų dabartinės 

tvarkos tobulinimui. 

1.6. Progimnazijos direktorius kartu su tėvų komiteto pirmininke pristatė tėvams rekomendaciją gautą 

DARBO GRUPĖS, SUDARYTOS KAIŠIADORIŲ RAJONO SAVIVALDYBĖS MERO 2024 

M. GRUODŽIO 3 D. POTVARKIU NR. V16E-1322 „DĖL DARBO GRUPĖS SUDARYMO“ 

IR 2024 M. GRUODŽIO 31 D. POTVARKIO NR. PAKEITIMU, REKOMENDACIJOS. Taip 

pat direktorius su pirmininke papasakojo, kad jie ir pavaduotoja ugdymui, kartu kad vasario 11 d. 

lankėsi progimnazijos Gedimino korpuse, stebėjo maitinimo organizavimą, kaip ir ką valgo visų 

korpuso pradinių klasių vaikai. Bendravo su darbuotojomis, mokytojomis, vaikais. Savo 

pastebėjimus išsakė posėdžio metu. Vyko diskusijos Progimnazijos maitinimo klausimais. Tėvų 

komiteto nariai pasidalino problematika, kad pradinių klasių mokiniams (1-2 klasės) dažnu atveju 

nebūna pasirinkimo, t.y. maisto tiekėjas neužtikrina, kad vaikai turėtų galimybę karštą patiekalą 

rinktis iš dviejų patiekalų. Taip pat pasidalino problematika, kad maistas patiekiamas neskanus, 

dažnu atveju su nešviežiomis daržovėmis. Tėvų komiteto pirmininkė Raimonda Ikasalaitė-

Marcinkevičienė, vėl, pakartotinai, kaip nurodyta rekomendacijose direktoriui iškėlė klausimą dėl 

„baro prekių“. Taip pat pasakė, kad su rašte minimomis apklausos rezultatais nėra supažindinta. 

Tėvai pasisakė, kad šiems mokslo metams „baro prekės“ patvirtintos. Pirmininkė pasakė, kad po 

tėvų patvirtinto sąrašo, jis išsiųstas maitinimo tiekėjo atstovui. Atsakymo iš tiekėjo jokio negavo.  

1.7. Po atsakytų klausimų, direktorius tėvų komiteto nariams pristatė ir papasakojo apie visos dienos 

projektą, apie planuojamas progimnazijos veiklas, šventes, atnaujintas ir planuojamas atnaujinti 

erdves. Pasidalino problematika, kad pasitaiko nemažai atvejų kai mokiniai niokoja, nesaugo 

progimnazijos inventoriaus bei paprašė tėvų atkreipti į tai dėmesį, paaiškinti savo vaikams apie 

tinkamą naudojimąsi progimnazijos inventoriumi. 

1.8. Posėdžio metu pakartotinai iškeltas klausimas dėl šokio mokytojos. Įtėvam kilusius klausimus 

atsakė progimnazijos administracija. 

1.9. Kaziuko mugė Kaišiadorių Vaclovo Giržado progimnazijoje (kovo 6 d.). Progimnazijos 

pavaduotoja ugdymui Aušra Kudrevičienė papasako ir pasidžiaugė, pasiteisinusia, iš vaikų 

iniciatyvos kilusia, Kaziukų mugės švente. Kartu su progimazijos direktoriumi ir pirmininke 

paragino įsitraukti tėvus, palaikyti vaikus.  

 

2. Dėl Kaišiadorių rajono savivaldybės eismo saugumo komisijos rašto. 

Tėvų komiteto pirmininkė pasidalino informacija dėl gauto atsakymo į tėvų komiteto kreipimosi į 

Kaišiadorių rajono savivaldybės saugaus eismo komisiją dėl vienpusio eismo organizavimo prie 

Kaišiadorių Vaclovo Giržado progimnazijos Girelės g. esančio korpuso. Atsakymas buvo išsiųstas 

visiems tėvų komiteto nariams. Susipažinus su atsakymu, buvo nutarta pakartotinai prašymo nesiųsti. 

 

3. Dėl Kaišiadorių Vaclovo Giržado progimnazijos tėvų komiteto pirmininko(-ės), pavaduotojo(-os), 

ir sekretoriaus(-ės) rinkimų. 

Tėvų komiteto pirmininkė informavo, kad baigėsi dviejų metų Kaišiadorių Vaclovo Giržado 

progimnazijos tėvų komiteto kadencija. Todėl turime išsirinkti naujus: pirmininką(-ę), pavaduotoją(-ę), 

sekretorių(-ę).  

3.1. Dėl Kaišiadorių Vaclovo Giržado progimnazijos tėvų komiteto pirmininko(-ės) rinkimų. 

Tėvų komiteto pirmininkė Raimonda Ikasalaitė-Marcinkevičienė tėvų komiteto narių pasiteiravo 
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ar yra norinčių tapti tėvų komiteto pirmininku(-e). Paprašė siūlyti kandidatūras. Tarp tėvų 

komiteto narių neatsirado norinčių pateikti savo kandidatūrą. Tėvų komiteto nariai pasiūlė 

kandidatu Raimondą Ikasalaitę-Marcinkevičienę ir paklausė ar ji sutiktų tęsti savo veiklą ir būti 

tėvų komiteto pirmininkė antrąją kadenciją.  

Balsavimo metu Raimondos Ikasalaitės-Marcinkevičienės kanditarūrai - pritarė 23, susilaikė 1, 

nepritarė 0. 

Nutarta pritarti Raimondos Ikasalaitės-Marcinkevičienės kanditarūrai, ir ją išrinkti tėvų komiteto 

pirmininke. 

3.2. Dėl Kaišiadorių Vaclovo Giržado progimnazijos tėvų komiteto pirmininkės pavaduotojo(-os) 

rinkimų. 

Tėvų komiteto pirmininkė Raimonda Ikasalaitė-Marcinkevičienė tėvų komiteto narių pasiteiravo 

ar yra norinčių tapti tėvų komiteto pirmininkės pavaduotoju(-a). Paprašė siūlyti kandidatūras. 

Tėvų komiteto narė Agnė Čerkauskienė išreiškė norą tapti tėvų komiteto pirmininkės pavaduotoja. 

Daugiau kandidatų nebuvo.  

Balsavimo metu Agnės Čerkauskienės kanditarūrai - pritarė 23, susilaikė 1, nepritarė 0. 

Nutarta pritarti Agnės Čerkauskienės kanditarūrai, ir ją išrinkti tėvų komiteto pirmininko(-ės) 

pavaduotoju(-a). 

3.3. Dėl Kaišiadorių Vaclovo Giržado progimnazijos tėvų komiteto sekretoriaus(-ės) rinkimų. 
Tėvų komiteto pirmininkė Raimonda Ikasalaitė-Marcinkevičienė tėvų komiteto narių pasiteiravo 

ar yra norinčių tapti tėvų komiteto pirmininkės pavaduotoju(-a). Paprašė siūlyti kandidatūras. Tarp 

tėvų komiteto narių neatsirado norinčių pateikti savo kandidatūrą. Tėvų komiteto nariai pasiūlė 

kandidatu Jurgitą Narbutienę ir paklausė ar ji sutiktų būti tėvų komiteto sekretore. 

Balsavimo metu Jurgitos Narbutienės kanditarūrai - pritarė 23, susilaikė 1, nepritarė 0. 

Nutarta pritarti Jurgitos Narbutienės kanditarūrai, ir ją išrinkti tėvų komiteto sekretore. 

4. Kiti klausimai. 

Tėvai apžirėjo atsinaujinusias proginnazijos patalpas. Turėjo informatyvų laisvu aptarimų laiką, 

pasidžiaudė progimnazijos atsinaujinimu, siekiais. Išsakė pastebėjimą, kad patalpas turi pamatyti ir 

daugiau tėvų, ieškoti tam būdų, vienas iš jų po organizuojamų susirinkimų ir pan. 

 

 

Posėdžio pirmininkė                                                                                            Raimonda Ikasalaitė-Marcinkevičienė 

 

Posėdžio sekretorė                                                                                          Agnė Čerkauskienė 
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